
Kommentar og motforslag fra Styret i EJFF på innkommet forslag til årsmøtet fra Sven 
Due vedr. nytt jaktterreng. 

 

Nytt jaktterreng 

Styret stiller seg bak forslaget om å sjekke ut muligheten for å inngå avtale om nytt 
jaktterreng. 

Styret anbefaler ikke årsmøtet å stemme for tidsfrist for etablering av slik avtale og 
forpliktelser i det økonomiske.  Dette må i så fall utredes når et alternativ foreligger. 

 

Forslag til avstemming: 

Styret stiller seg bak forslaget om å sjekke ut muligheten for å inngå avtale om nytt 
jaktterreng.   Jaktutvalget vil få denne oppgaven.  Økonomien i nye avtaler må vurderes 
av styret før endelig beslutning.  Det settes ingen tidsfrist for slik etablering. 

 

 

Styret EJFF mars 2025. 


